
Referat nr.3 FAU 21-22, 3. nov. 21 

 

Tilstede: Kendra og Ingvild 6.trinn, Michael 5.trinn, Trine Lise 4.trinn, Karl-Eirik og Malin 2.trinn, Tone 

1.trinn og HC for gjennomgang av regnskap 

Forfall: Øystein 7.trinn, Jorunn og Torgunn 3.trinn 

 

Sak 1: 

Gjennomgang av referat: 

Ikke gjennomgått 

Sak 2: 

Rektor informerer: 

Jens Petter Svenkerud, ny ass.rektor. Kommer fra Løten. Har jobbet mest på ungdomsskole i Løten. 

Har jobbet som ass.rektor, rektor, hovedtillitsvalgt, verneombud og faglærer.  

Ønsker seg et uteur på Vestad skole, for at barna skal få med seg klokken. 

Brannøvelse 03.11.21, alarmen varsler ved hjelp av uling og en stemme som informerer alle om at 

det er brann og at man skal forlate bygget.  

Nå er elevtallet 231. I 1.trinn neste år blir det 39 elever. I 2023/24 vil elevtallet på Vestad skole bli 

246, ut i fra prognoser.  

Det er viktig at FAU på Vestad fortsetter å gi innspill til politikere om trangboddhet og behov for 

skoleutbygging. Noe klager på inneklima, men Vestad drives ikke på kanten av loven. Skolen har blitt 

bygget i flere omganger, startet på 70-tallet og det siste ble bygget i 2013.  

Nye læreplanen ble noe forsinket grunnet korona, pc/iPad er utdelt. Den er fremdeles lite brukt 

hjemme til lekser. 2.trinn har brukt iPaden til å filme ute og inne. Malin synes det kan brukes mer. 

Ragne går gjennom hva som kan være uteskole. Alle skal gjennom en minimumsstandard. 

Tverrfaglige temaer er en viktig del av fagfornyelsen som kan gi mer uteskole. Dybdelæring og 

tverrfaglighet, miljøfokus og livsmestring er overordnede temaer. 

Inger Lise og Vivian går på videreutdanning, Jens Petter og Ragne tar lederutdanning.  

Spørsmål fra Karl-Eirik om meningen med lekser: Repetisjon gjør barna tryggere på oppgavene. For å 

styrke det man jobber med. Ca. 30 min for de minste og max. 50 min for de eldste. Viktig at lærerne 

stiller seg spørsmålet om hvorfor lekser blir gitt. Vestad skole er for lekser som repetisjon. 

Internasjonal uke: alle jobbet med egne prosjekter og skal fremføre dette for resten av skolen. Både 

2.trinn og 3.trinn hadde fremføring.  

Info om nettvett fra politiet. Fint hvis dette kan tas inn i skoletimene, slik at elevene hører dette 

direkte fra politiet. Mulig tema til temakvelden også. Men viktig at barna hører dette fra andre enn 

bare foreldrene. 

 

 

 



Sak 3:  

Nytt på SFO 

70 elever på SFO nå, ikke alle i full plass. Det serveres mat og barna har en del frilek. Det er sendt ut 

informasjon ang. overgang fra grønt til gult nivå denne gangen. Forhåpentligvis bedre informasjon til 

foreldrene denne gangen. 

SFO har fått pinnedyr, mange pinnedyr!! 

 

Sak 4: Overføres til neste møte. 

 

Vinterarrangementet: 

Dato: 

Tema: 

 

Sak 5: 

Trafikksikkerhet og skoleveg, problemer? 

Overføres til neste møte. 

 

Sak 6:  

Eventuelt:  

Portrettbilder ble ikke tatt av 4.trinn: Foreldrene i 4.trinn reagerer på at det ikke er tatt bilder, ikke er 

tatt opp som tema med foreldrene og heller ikke gitt informasjon om at dette droppes. 

Tilbakemelding til Ragne om at dette er altfor dårlig. Manglende informasjon til foreldre om endring. 

Ønsker ikke at dette er ny standard på avgjørelser/informasjonsflyt. 

Busskort-søknader er borte fra avgangselevene i 2021. Endre/skjerpe rutiner på søknadsprosessen, 

slik at dette er i orden ved skolestart. 

Regnskap pr. 20.08.21 gjennomgang før kassen blir overført til Jorunn. Saldo pr. 20.08.21: 157 411 

inntekter: 24 216 utgifter: 35 397 Saldo: 144 845,- Ansvaret for kassa blir overført til Jorunn. Ingvild 

sender HC kontaktinfo på Jorunn.  

Bordtennisbord er et forslag til innkjøp, har et slitent ett, men mangler racketer og baller. 

Uteur er også et ønske. Ønskeliste lages av elevrådet slik at FAU har mulighet til å kjøpe inn noe 

elevene ønsker til skolen. 

 

Neste møte: tirsdag 23.11.21 kl.19.00, personalrommet på Vestad skole 

 

Trine Lise, referent 

 


